
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VRIDOS  22 MAART 2004 
 
Aanwezig inclusief bestuur: 27 
Afmeldingen: Bas Aantjes (bestuur) Ellen Kooiman (lid) Arjan Slob (lid) 
 
1. Opening 
Om 20:15 opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. Met name de 
ereleden Ria, Maryan en Huib. Blij dat er zoveel leden aanwezig zijn. 
 
2. Notulen ledenvergadering 11 maart 2003 
De aanwezigen krijgen gelegenheid om de notulen door te nemen en vragen te 
stellen / opmerkingen te maken. 
De notulen worden door de leden goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter 
Ben Klieverik en secretaris Hanneke Tukker. 
 
3. Verslagen van de afdelingen 
Ben bedankt de makers voor de mooie verslagen, welke zijn opgenomen in het 
laatste clubblad. 
 
4. Financieel verslag 
Ben geeft het woord aan de penningmeester Kees Timmerman. Ieder aanwezig lid 
heeft een uitdraai van dit verslag bij aanvang van de vergadering ontvangen. Kees 
meldt dat hij zal proberen om volgend jaar het financiële verslag tijdig rond te 
hebben om het samen met de notulen te kunnen verwerken in de clubkrant. 
Kees meldt dat 2003 is afgesloten met een batig saldo van € 400,-  Dit valt niet tegen 
als men bekijkt dat de zaalhuur omhoog is gegaan,  de totaalpost vergoedingen 
voor trainers is gestegen, dit jaar een uitvoering is geweest van de afdeling 
gymnastiek en dat er geen opbrengsten zijn uit een oliebollenverkoop.  
 
VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE: 
Vincent Wols en Gert Heikoop hebben de kas gecontroleerd en goedgekeurd. 
 
BENOEMING NIEUWE KASCONTROLECOMMISSIE: 
Gert Heikoop en Bert de Groot worden benoemd voor de kascontrolecommissie 
2004. Saskia van Genderen meldt zich aan als reserve 
 
5.  Aanpassing contributie / 6 Begroting 2004 
Kees Timmerman schetst het volgende aan de leden: 
 
- Er wordt geen drastische ledengroei verwacht. Inkomsten zullen nagenoeg gelijk 

blijven. 
- Bondscontributies, welke Vridos af moet staan aan de Badmintonbond, 

Volleybalbond  en Gymnastiekbond zullen stijgen. 
- Huurkosten zullen toenemen, echter de subsidie zal ook worden verhoogd. 
- Vergoedingen voor de trainers is begroot op 4% stijging t.o.v. 2003. 
Door de verhoging van al deze kosten zou de begroting 2004 uitkomen op negatief 
saldo van ongeveer € 2000,. Uitgaande dat de leden akkoord gaan met het 
volgende voorstel komt de huidige begroting voor 2004 echter op 0,- uit: 



Bondsgelden worden momenteel bijna volledig verhaald op de volleyballeden en 
volledig verhaald  op de badmintonleden. De afdracht aan de gymnastiekbond 
wordt niet doorbelast aan de gymnastiekleden. Als we voor 2004 alle 
bondscontributies gaan doorberekenen aan de desbetreffende leden, dan komen 
we uit op een resultaat van 0,- 
Het bestuur heeft voor deze optie gekozen om meer gelijkheid te creëren tussen alle 
afdelingen. Een andere mogelijkheid zou zijn om de contributie voor alle leden iets te 
verhogen. 
 
Huib den Breejen schetst dat als iemand 3 kinderen op de gym heeft, dit wel aardig 
op kan gaan lopen. Het bestuur meldt dat dit totaal op zou kunnen lopen tot zo’n 
27,- per jaar en ziet dat niet als een onoverkomelijk bezwaar. 
 
Ria Vermeulen oppert om dit in 2 stappen te innen. Kees T wijst dit af, daar hij 
vanwege de hoogte van het bedrag het nut er niet van inziet. 
 
Maryan Gorree meldt dat dit dan wel op de aanmeldingsformulieren vermeld moet 
gaan worden. 
 
Kees T zegt toe dat de betreffende leden in april een brief zullen ontvangen met 
uitleg. In juni dit jaar, zal de gymbondscontributie worden geïnd (voor de volgende 
jaren zal dit in april gebeuren. In november volgt de inning van de bondscontributie 
voor de afdelingen volleybal en badminton. 
 
Bert de Groot  vraagt zich af  of er niet op een andere manier bezuinigd kan worden 
en kijkt dan naar de stijging van de vergoedingen voor trainers en vindt het vreemd 
dat in een tijd van “bevriezingen van salarissen” deze post bij Vridos juist stijgt. Het 
bestuur meldt dat dit grotendeels toe te kennen is aan de toename van het aantal 
trainingsuren.  En dat een verhoging na twee/ drie jaar niet meer dan op zijn plaats 
is. Tevens moeten we zien te voorkomen dat leiding vertrekt bij Vridos, omdat ze 
ergens anders meer verdienen. Op deze post bezuinigen is dus geen optie 
 
Ben K vraagt de aanwezigen te stemmen over het voorstel van Kees 
Het overgrote deel van de leden stemt voor om de bondcontributie door te 
belasten aan de betreffende leden. Hierbij wordt de begroting 2004 goedgekeurd. 
 
7. Bestuursverkiezing 
 
Tussentijds aftredend: Bas van Genderen 
Bas heeft momenteel twee functies binnen het bestuur.: 
1) bestuurslid afdeling Volleybal 
2) ledenadministratie  
 
Bas wil zijn taak als afdelingsbestuurslid overdragen. 
Vincent Wols heeft zich als kandidaat aangemeld en middels applaus van de leden 
wordt hiermee ingestemd. 
 
Aftredend en daardoor niet herkiesbaar: Hannie van Genderen 
Hannie is dit jaar 40 jaar lid van Vridos en zit 17 jaar in het bestuur. Vorig jaar heeft ze 
aangegeven nog 1 jaar in het bestuur te blijven en daarna te willen stoppen. 
Door Maryan Gorree wordt Hannie’s carrière bij Vridos nog eens uitgelicht.  



Hannie ontvangt een bloemstuk en wordt door Ben Klieverik beëdigd tot erelid. 
Anita van de Broek heeft zich aangemeld als kandidaat bestuurslid afdeling 
gymnastiek. Middels applaus wordt hiermee ingestemd. 
 
Herkiesbaar voor 1 jaar: 
Bas Aantjes. 
Als iemand de functie van Bas Aantjes over wil nemen, dan is hij/zij welkom. 
Er zijn momenteel geen kandidaten, waardoor Bas A middels applaus van de leden 
herkozen wordt. 
 
Herkiesbaar voor 4 jaar: 
Voorzitter:  Ben Klieverik 
Penningmeester: Kees Timmerman 
Beide zijn in 2002 aangetreden als bestuurlid, echter door de grote wissel zou het 
bestuur in 1 jaar bijna volledig herkiesbaar zijn. Om dit verloop een beetje te spreiden 
zijn bovenstaande personen dit jaar herkiesbaar. Van de aanwezige leden mogen 
Kees en Ben nog niet stoppen, dus worden ze herkozen voor een periode van 4 jaar. 
 
8. Huishoudelijk reglement (HR) 
André Gelauf neemt het woord en licht aan de leden toe waarom het HR wordt 
aangepast. Dit heeft 3 redenen: 
1) Vanwege veroudering.  
2) Vanwege onwaarheden  
3) 1e team Badminton gaat landelijk spelen, waardoor aanpassing noodzakelijk is. 
De volgende artikelen worden aangepast: 
 
Art 1:  Gezinskorting vervalt 
Art 11:  minimale donatiebedrag wordt van ƒ5,- gewijzigd in € 5,- 
Art 16:  wordt gewijzigd naar: Ieder lid kán inzage krijgen in het HR. 
Art 22:  wordt als volgt aangepast: 
1. De vereniging speelt haar wedstrijden in het beginsel niet op zondag. 
2. Mocht dit, wegens bonds- of andere reglementen worden uitgesloten, dan 

verplicht de vereniging zich om haar thuis- en uitwedstrijden, indien mogelijk, van 
maandag tot en met zaterdag te laten plaatsvinden. Uitgangspunt hierbij is een 
ongestoord en overzichtelijk verloop van de competitie. 

3. Er zal door de vereniging, respectievelijk de daartoe namens haar bevoegde 
organen, pro-actief en op structurele wijze worden overlegd met tegenstanders, 
sportbonden en koepelorganisaties, teneinde het in lid 1 geformuleerde te 
realiseren. 

4. Mocht onverhoopt in lid 1 geformuleerde, structureel of incidenteel, niet mogelijk 
zijn, dan zal de vereniging zich daarin schikken. 

5. Indien het spelen op zondag voor één of meerdere teamleden bezwaarlijk is, dan 
zal hiervoor in teamverband een oplossing worden gezocht. Hierbij zal respect 
worden betracht voor ieders levensovertuiging en /of persoonlijke situatie. 

6. Indien één van de leden van de vereniging meent dat het in lid 1 t/m 5 
geformuleerde van dit artikel onvoldoende of onjuist wordt nageleefd, dan kan hij 
zich wenden tot het bestuur. 

7. Het bestuur beslist in laatste instantie over hetgeen in dit artikel wordt bepaald. 
 
Volledig hernieuwd HR is via bestuursleden opvraagbaar en zal op het prikbord in de 
kantine en bestuurskamer komen te hangen. 



 
 
 
 
9. Tussengevoegd punt: Stand van zaken m.b.t. nieuw- / verbouw sportzaal 
Ben en Kees lichten de aanwezigen voor de rondvraag in over de stand van zaken 
m.b.t. de nieuwbouw / verbouw sportzaal Neerpolder. 
Ben en Kees zijn afgelopen week bij de wethouder geweest en hebben daar enige 
verduidelijking gekregen: 
Er was €1,3 miljoen  begroot voor een nieuwe sportzaal. Echter door de 
aangekondigde bezuinigingen is hier een streep doorgezet en is er nog maar 
€300.000 over. Deze € 300.000,-  kan Vridos aangrijpen en zelf sponsors zoeken voor 
het resterende bedrag dat nodig is om een nieuwe zaal te bouwen. 
Men kan deze € 300.000,- ook stoppen in het budget voor de nieuwe openbare 
school. Als Vridos en de school samenwerken, kan hier een mooiere /grotere zaal 
worden neergezet, waarbij rekening gehouden kan worden met de wensen van 
Vridos. Hiervoor moet een commissie worden samengesteld om de wensen van 
Vridos aan de gemeente kenbaar te maken. Na enig gediscussieer over dit 
onderwerp wordt besloten om inderdaad een commissie samen te stellen, zodat we 
in 2006-2007 kunnen beschikken over meer zaalruimte, hetzij apart van sportzaal 
Neerpolder. 
 
10. Rondvraag 
HuibdB: Jammer dat in de clubkrant niets vermeld stond over de afd. Judo, terwijl er 
wel kopij ingeleverd was. HuibdB stelt dat er meer moeite gedaan mag worden om 
kopij binnen te krijgen. 
Dit had te maken met storing van het emailadres en zal hopelijk in de toekomst niet 
meer voorkomen. 
BertdG: vraagt of niet roken in de kantine een regeringsbesluit of een bestuursbesluit 
is. Het bestuur meldt dat het een het gevolg is van het ander en dat bij overtreding 
Vridos een boete opgelegd krijgt, welke zij zal doorbelasten aan de overtreder(s) 
BertdG stelt dat het bestuur dit duidelijker uit mag dragen. 
Maartje Blokland via Hanneke: Maartje draagt haar taak als redactielid van de 
clubkrant graag over aan een geïnteresseerde. (Helaas geen reactie) 
Hetty de Bruijn: Het vriezertje in de bestuurskamer werkt niet altijd. Kees T stelt bij deze 
dat het bestuur een nieuw vriezertje voor ijs aan zal schaffen. 
 
 
11. Sluiting 
Om 22:15 sluit Ben Klieverik de vergadering en dankt een ieder voor zijn komst. 
 


